

## Policy: Nomenclature and post-nominal

### 政策：命名法和勋衔

#### Purpose

##### 目的

To define the standards used for the naming and post-nominals of Awards.  
定义用于文凭命名和勋衔的标准。

#### Overview

##### 综述

This policy provides standards across the nomenclature and official post-nominals of the University's Awards  
这项政策规定了大学文凭的命名法和官方勋衔的标准

#### Scope

##### 范围

This policy applies across all Awards.  
此政策适用于所有文凭。

#### Policy statement

##### 政策声明

1. The University complies with the nomenclature standards in the AQF Qualifications Issuance Policy  
本大学遵循 AQF 学历资格颁发政策中的命名法标准
2. All Award titles must indicate the qualification category and accurately represent the field of study or discipline.  
所有文凭头衔必须标明学历资格类别并准确代表研究领域或学科。

3. The qualification category must be capitalised.  
学历资格类别必须大写。
4. The field of study must be capitalised.  
研究领域必须大写。
5. The title must:  
文凭头衔必须:
  - a. readily and unambiguously identify the level, broad disciplinary content, and (where applicable) professional orientation of the program;  
已经且明确地确定项目的级别，大学科和（如果适用的）专业方向；
  - b. be readily recognisable by prospective students, employers, professional bodies and other stakeholders;  
让未来的学生、雇主、专业团体和其他利益相关者容易辨认；
  - c. be consistent with nomenclature that has national and international acceptance, if it exists;  
如果国内外已有公认的命名法，则需与它保持一致；
  - d. be sustainable in the long term; and  
长期可持续；和
  - e. be consistent across a suite of related Awards  
在一系列的相关文凭中保持一致
6. For all Awards, the separator 'of' should be used between the qualification category and the discipline area, eg. Bachelor of Chemistry, Graduate Certificate of Chemistry, Master of Chemistry.  
对于所有文凭，应在学科资格类别和学科领域之间使用分隔符“of”（……的），如 Bachelor of Chemistry（化学学士）、Graduate Certificate of Chemistry（化学研究生预科证书）、Master of Chemistry（化学硕士）。
7. If an Award is a double degree the two degrees must be separated by a ‘/’ (forward slash) in both the full name and the abbreviation.  
如果授予的学位是双学位，则两个学位的全名和缩写都必须以“/”（正斜杠）分隔。
8. Information in parentheses may be used in the following cases only:  
圆括号中的信息仅在以下情况下可用:
  - a. For four-year AQF Level 8 Bachelor Honours Degrees, “(Honours)” is to be used to qualify the level of the Award;  
对于四年制的 AQF 8 级学士荣誉学位，将使用“（荣誉）”表示文凭级别；

- b. For one-year AQF Level 8 Bachelor Honours Degrees, “(Honours)” is to be used to qualify the level of the Award;  
对于一年制的 AQF 8 级学士学位荣誉学位，将使用“（荣誉）”表示文凭级别；
- c. For AQF Level 9 Master Degrees (Coursework), “(Advanced)” may be used to qualify the level of the Award.  
对于 AQF 9 级硕士学位（授课型），可使用“（高级）”表示文凭级别。
9. To avoid doubt, information in parentheses must not be used to describe the field(s) of study.  
为避免疑问，切勿使用括号内的信息来描述研究领域。
10. Titles for Awards that are articulate into each other must be consistent.  
相互衔接的文凭头衔必须一致。
11. In full Award titles, ‘and’ should be represented by the text ‘and’, not by an ampersand (&)  
在完整的文凭头衔中，“和”以文字“和”表示，而不用“&”号表示
12. All doctorate research programs will be classified ‘Doctor of Philosophy’ unless alternative forms are approved by Academic Board on the basis of professional accreditation requirements.  
除非获得学术委员会根据专业认证要求批准的其他形式，否则所有博士学位研究计划都将被归类为“哲学博士”。
13. Including any augmentations or information in parentheses, Award nomenclature is to be no greater than 79 characters in total length, including spaces, to allow appropriate display on a graduand’s testamur across no more than three lines.  
包括圆括号内的补充内容或信息在内，文凭的名称不得超过 79 个字符（包括空格），以确保在即将接受学位的毕业生的学历证明中用不超过三行的文字适当显示。
14. All Graduate Coursework programs must comply with the nomenclature detailed in Table 1: Graduate Coursework Nomenclature. Compliance will be considered at the time of proposal, amendment, or review.  
所有授课型研究生项目文凭名称必须符合表 1 的命名法：授课型研究生文凭命名法。在提议、修改或审查时，将考虑是否符合要求。
15. The names of Awards, majors, minors, specialisations, and augmentations, are not revised after introduction except in cases of administrative error such as a misspelling of a term. All other changes to names are to be effected by disestablishment of the former offering and introduction of a new Award, major, minor, specialisation, or augmentation with the new name.  
文凭名称、主修专业、辅修专业、专业分支，以及增补名称在命名时均不得修改，除非

出现管理错误，例如术语的拼写错误。名称的所有其他更改将通过取消先前的文凭并引入新的文凭（主修专业、辅修专业、专业分支或增补新名称）来实现。

**Graduate Coursework Nomenclature is shown in the table below**

授课型研究生文凭命名法如下表所示

Type 类型	Example Award 示例文凭	Requirement 要求	Appears 呈现方式	Comments 注释	HRSA HRSA	Orders 顺序	CRICOS CRICOS
Broad Field Named Award 以大学科命名的 文凭	Master of Arts 文学硕士		Testamur 学历证书 Transcript 成绩单 AHEGS 澳大利亚 高等教育 毕业声明		Unique program code 项目唯一识别 码	One entry 一个条目	One 一个
Narrow Field Named Award 以小学科命名 的文凭	Master of International Relations 国际关系硕 士	48 units or greater in the narrow field 完成小学科中 48 个以上单元 的学习	Testamur 学历证书 Transcript 成绩单 AHEGS 澳大利亚 高等教育 毕业声明	For Awards of less than 48 units, 100% of the Award must be in the narrow field 对于单元值小于 48 的文凭，必须以小学 科命名	Unique program code 项目唯一识别 码	One entry 一个条目	One 一个
Broad Field Named Award with Augmentation 以大学科命名 且带增补项的 文凭	Master of Arts in International Relations 国际关系文 学硕士	At least 36 units in the field contained in the augmentation 在增补项所涉研 究领域至少包括 36 个单元	Testamur 学历证书 Transcript 成绩单 AHEGS 澳大利亚 高等教育 毕业声明	For Awards of less than 48 units, at least 75% of the Award must be in the augmentation 对于少于 48 个单元 的文凭，文凭的 75% 必须在增补的领域	Each augmentation is a separate plan in the same program 每个增补项都 是同一个项目 下的独立计划	Each augmentation has its own entry on Programs and Courses 每个增补项都 有单独的项目 和课程条目	One for the broad field named Award, shared between Augmentations 一个用于以大学 科命名的文凭， 与多个增补项共 享

					<p>The default plan does not have an augmentation 默认的计划没有增补项</p>	<p>The default plan may have an entry in Programs and Courses if it is available to be taken without an augmentation 如果默认的计划可以在没有增补项的情况下实施，则可能在项目和课程中有一个条目</p>	
<p>Specialisation 专业分支</p>	<p>Master of Arts 文学硕士</p>	<p>24 units in the field 完成该领域中 24 个单元的学习</p>	<p>Transcript 成绩单 AHEGS 澳大利亚高等教育 毕业声明</p>	<p>Should not be used in an Award with augmentation. Some consistency must exist across students exiting an Award with various specialisations otherwise it should be a Narrow Field Named Award. 不能被用于有增补项的文凭。退出各种专</p>	<p>Sub-plan 分支计划</p>	<p>Each specialisation is a unique page in StudyAT, replicating undergraduate majors, minors, and specialisations 每个专业分支在 StudyAT 都有一个独立的</p>	<p>N/A 不适用</p>

				业分支文凭的学生之间必须存在一定的一致性，否则此专业分支应为以小学科命名的文凭。		页面，显示本科主修专业、辅修专业和分支学科	
Bracketed Award 带括号标注的文凭	Master of Arts (Advanced) 文学硕士（高级）	Only to be used where the information in brackets qualifies the level of the Award but does not describe the field/s of study. 只在括号内的信息表示文凭等级，但不描述有关的研究领域的情况下使用。	Testamur 学历证书 Transcript 成绩单 AHEGS 澳大利亚高等教育 毕业声明	The current utilisation of Master of Arts (Field of Study) to denote an Advanced Award needs to be revised to be either Master of Arts (Advanced), Master of [Field of Study] (Advanced), or Master of Arts in [Field of Study] (Advanced) 目前使用“文学硕士(研究领域)”表示高级文凭的做法应改为“文学硕士(高级)、[研究领域]硕士(高级)或[研究领域]文学硕士(高级)”  Not available for Graduate Certificate and Graduate Diplomas.	Unique plan code that sits within the standard, non ‘advanced’ program 符合标准的计划识别码，非‘高级’项目	Unique StudyAT entry for the ‘Advanced’ plan ‘高级’计划有独立的 StudyAT 条目	Unique CRICOS 独有的 CRICOS

				不适用于研究生预科证书和研究生预科文凭。			
--	--	--	--	----------------------	--	--	--



16. When an Award contains a qualified field of study, this augmentation must relay significant specific disciplinary content. Master of Arts in International Relations would be an example of an appropriate augmentation, while Master of Arts in Humanities and Social Sciences would not.

当一项文凭包含合格的研究领域，增补项必须要反映出重要的特定学科内容。国际关系文学硕士是增补项的正确示例，而人文和社会科学文学硕士不是。

17. When an Award is an augmented version of another program with the same basic form of title, there should be similarities in program structure or learning outcomes between the two. For example, a Master of Science, a Master of Science in Environment, and a Master of Science in Chemistry should have a basic structural relationship; if this is not the case, then a specific title is more appropriate and the degree should satisfy the requirements for a Narrow Field Named Award.

当一项文凭是另一个项目的增补版，并且基本名称形式相同时，两者在项目结构或学习成果上应该有相似之处。例如，理学硕士、环境科学硕士和化学科学硕士应具有相似的基本结构；否则，应有特定的名称，并且应该符合以小学科命名的文凭的要求。

18. In an augmented degree, there should be a mechanism for students to move between augmentations or to the non-augmented version. For example, a student who has enrolled in Master of Science in Psychology should be able, if their interests or abilities have changed, to transfer to a Master of Science without significant loss of credit.

在带有增补项的学位中，应该有一种让学生从增补项之间转移或到转移至不带增补项的学位的机制。例如，已经注册入读心理学理学硕士项目的学生，如果他们的兴趣或能力发生了变化，应该能够在不造成重大学分损失的情况下转到理学硕士项目。

19. A Narrow Field Named Award should not have further detail be listed in the Award title through an augmentation. For example, a Master of Marketing should not be further detailed as a Master of Marketing in Advertising, but a Master of Commerce may be augmented with 'Marketing' or 'Advertising' as the Master of Commerce is a Broad Field Named Award.

以小学科命名的文凭不得再通过添加增补项的方式将更多信息罗列在文凭名称上。例如，不应将市场营销硕士更详细地描述为广告学市场营销硕士，但由于商学硕士是“以大学科命名的文凭”，因此可以将“市场营销”或“广告学”作为商学硕士的增补项。

## Award Post-Nominals

### 文凭勋衔

20. A Post-nominal is the shortened way for graduands to refer to attainment of an Award. Graduands may reference a post-nominal in letterhead, business cards, and other official communications. When used in practice, 'ANU' may be placed after the post-nominal in *italics*.

毕业生提及所获文凭的简短形式就是勋衔。毕业生可以在信笺抬头、商务名片和其他官方通讯中使用勋衔。在实际使用中，‘ANU’可以用斜体标在勋衔后。

21. A Post-nominal is created by compiling a number of abbreviations, referencing both the type of Award and the discipline in which it has been studied.  
勋衔以多个词的缩写组合构成，用来表示文凭的类型和所学的学科。
22. Post-nominals must be meaningful, easily recognisable, free from possible negative connotations and comply with the list of approved abbreviations detailed under Table 2: Award Abbreviations and Table 3: Discipline Abbreviations.  
勋衔必须有意义，易于辨识，没有负面含义并符合表 2 列出的已获批的缩写形式：文凭缩写和表 3：学科缩写。
23. New post-nominals not detailed under Table 2: Award Abbreviations and Table 3: Discipline Abbreviations must be approved by Academic Board following endorsement from the Registrar, Student Administration, and will comply with the following principles:  
未在表 2 列出的新的勋衔：文凭缩写和表 3：学科缩写必须在获得教务处的教务长认可后，由学术委员会批准，并遵守以下原则：
  - a. An abbreviation for a single discipline/field of study will not normally exceed six characters.  
单个学科/研究领域的缩写通常不会超过六个字符。
  - b. The same abbreviation will not be used for unrelated disciplines.  
相同的缩写不得用于不相关的学科。
  - c. If an accepted international form has been established, this will be used  
如果已有国际通用缩写形式，则使用该缩写形式
  - d. Multiple abbreviations for the one discipline/field of study must not be used  
不得对一个学科/研究领域使用多个缩写形式
  - e. Post-nominals will not include spaces or punctuations between any letters.  
勋衔的任何字母之间不加空格或标点符号。
  - f. The first letter of each abbreviated word must be capitalised.  
每个缩写词的首字母必须大写。
  - g. Post-nominals must use no more than 20 characters in total.  
勋衔的字符总数不能超过 20 个。
  - h. ‘And’ should be represented by an ampersand (‘&’) not by the text ‘and’.  
“和”应以符号（&）而非文字“和”表示。

- i. Post-nominals will not include parentheses, brackets or other delimiting characters such as dashes.

勋衔不包括圆括号、方括号或其他定界字符（例如破折号）。

24. Post-nominals for an Award must not be greater than 20 characters in total. Where compliance with the abbreviations in Table 3 would result in a post-nominal of greater than 20 characters, an alternate abbreviation must be submitted for endorsement by the Registrar and approval by Academic Board.

文凭的勋衔字符数不能超过 20 个。如果使用表 3 中的缩写形式将导致勋衔超过 20 个字符，则必须提交替代的缩写形式以便教务长和学术委员会审批。

25. Table 4 details exceptions to standard approved post-nominals as compiled from tables 2 and 3, on the basis of international standards.

表 4 详细列出了在国际标准基础上，根据表 2 和表 3 编写的已获批勋衔的例外情况。

## Table 2: Award Abbreviations

表 2：文凭缩写

Award 文凭	Abbreviation 缩写
Associate Degree 副学士学位	AssocDeg AssocDeg
Associate Diploma 专科文凭	AssocDip AssocDip
Bachelors 学士	B B
Bachelor of Philosophy 哲学学士	PhB PhB
Diploma 大专	Dip Dip
Doctorate 博士	D D
Graduate Certificate 研究生预科证书	GCert GCert
Graduate Diploma 研究生预科文凭	GDip GDip
Honours 荣誉	Hons or H Hons 或 H

Masters 硕士	M M
---------------	--------

**Table 3: Discipline Abbreviations**

**表 3 学科缩写**

<b>Discipline 学科</b>	<b>Abbreviation 缩写</b>
Accounting 会计学	Acc Acc
Actuarial 精算学	Act Act
Administration 管理学	Admin Admin 'A' where an international convention exists 在国际通用的情况下可用“A”
Adult 成人	Ad Ad
Advanced 高级	Adv Adv
Agriculture 农学	Agr Agr
Affairs 事务	Aff Aff
American 美国的；美国人	Am Am
Animal 动物；动物的	Anim Anim
Anthropology 人类学	Anth Anth
Applied 应用	App App
Archeology/Archaeological 考古学/考古学的	Arch Arch
Architecture/Architectural 建筑学/建筑学的	Archt Archt

<b>Art</b> 艺术	Art Art
<b>Arts</b> 文学	A A
<b>Asia/Asian</b> 亚洲/亚洲的；亚洲人的	As As
<b>Astronomy</b> 天文学	Astrn Astrn
<b>Astrophysics</b> 天体物理学	Astrphys Astrphys
<b>Australian</b> 澳大利亚的；澳大利亚人	Aust Aust
<b>Aviation</b> 航空	Avn Avn
<b>Biographical</b> 传记的；传记体的	Biog Biog
<b>Biological</b> 生物的；生物学的	Biol Biol
<b>Biomedical</b> 生物医学的	Biomed Biomed
<b>Biotechnology</b> 生物技术；生物工艺学	Biotech Biotech
<b>Building</b> 建筑；建筑物	Bldg Bldg
<b>Business</b> 商业	Bus Bus 'B' where an international convention exists 在国际通用的情况下可用“B”
<b>Central</b> 中心的；主要的；中枢的	C C
<b>Change</b> 改变；改动	Change Change
<b>Chemical/Chemistry</b> 化学的/化学	Chem Chem

<b>Classical</b> 古典的；经典的；	<b>Class</b> Class
<b>Climate</b> 气候；风气；思潮；风土	<b>Clim</b> Clim
<b>Clinical</b> 临床的；诊所的	<b>Clin</b> Clin
<b>Commerce/Commercial</b> 商业/商业的	<b>Comm</b> Comm
<b>Communication/Communications</b> 通信；沟通；通讯系统/交通设施	<b>Commun</b> Commun
<b>Computational</b> 计算的	<b>Comptl</b> Comptl
<b>Computer/Computing</b> 计算机/计算；处理；	<b>Comp</b> Comp
<b>Counselling</b> 辅导；咨询	<b>Coun</b> Coun
<b>Criminology</b> 犯罪学；刑事学	<b>Crim</b> Crim
<b>Culture</b> 文化，文明；修养；栽培	<b>C</b> C
<b>Curatorship/Curatorial</b> 策展人/策展的	<b>Cur</b> Cur
<b>Defence</b> 防御；防卫；答辩；防卫设备	<b>Def</b> Def
<b>Demography</b> 人口统计学	<b>Demog</b> Demog
<b>Dental</b> 牙科的；牙齿的，牙的	<b>Den</b> Den
<b>Design</b> 设计；图案	<b>Des</b> Des
<b>Development</b> 发展；开发；显影	<b>Dev</b> Dev
<b>Digital</b> 数字的；	<b>Dig</b> Dig

<b>Diplomacy/Diplomatic</b> 外交/外交的	Dipl Dipl
<b>Disasters</b> 灾难	D D
<b>Dispute</b> 辩论；争吵；意见不同	Dis Dis
<b>Earth</b> 地球；土地	Earth Earth
<b>eCommerce</b> 电子商务	eComm eComm
<b>Econometrics</b> 计量经济学	Emet Emet
<b>Economic/Economics</b> 经济学的/经济学	Ec Ec
<b>Education</b> 教育；培养；教育学	Ed Ed
<b>Effects</b> 影响；效果；财物	Fx Fx
<b>Energy</b> 能源；能量	Energy Energy
<b>Engineering</b> 工程，工程学	Eng Eng
<b>Entrepreneurship</b> 创业学	Entr Entr
<b>Environment/Environmental</b> 环境/环境的	Env Env
<b>Epidemiology</b> 流行病学；传染病学	Epi Epi
<b>eScience</b> 电子科学	eSci eSci
<b>European</b> 欧洲的；欧洲人的；与欧盟有关的	Euro Euro

<b>Executive</b> 主管；行政领导；（政府的）行政 部门；执行委员会	Exec Exec
<b>Exercise</b> 运动；练习；运用；	Ex Ex
<b>Finance</b> 财政，财政学；金融	Fin Fin
<b>Foreign Affairs</b> 外交事务	ForAff ForAff
<b>Forest/Forestry</b> 森林/林学	For For
<b>General</b> 普遍的；一般的	Genr Genr
<b>Genetics</b> 遗传学	Gen Gen
<b>Geography/Geographical</b> 地理学/地理学的	Geog Geog
<b>Global/Globalisation</b> 全球的/全球化	Glob Glob
<b>Government</b> 政府；政体；管辖	Gov Gov
<b>Hazards</b> 危险；障碍	Haz Haz
<b>Health</b> 健康；医疗；保健；卫生	Health Health
<b>Heritage</b> 遗产；传统；继承物；继承权	Hte Hte
<b>Higher Education</b> 高等教育	HED HEd
<b>History</b> 历史；历史学	Hist Hist
<b>Horticulture</b> 园艺学	Hort Hort



<b>Human</b> 人类	Hum Hum
<b>Industry Based Learning</b> 基于行业的学习	IBL IBL
<b>Information</b> 信息，资料；知识；情报	Inf Inf
<b>Infrastructure</b> 基础设施	Infr Infr
<b>Innovation</b> 创新，革新；	Innov Innov
<b>Intellectual Property</b> 知识产权	IP IP
<b>Interdisciplinary</b> 跨学科的	Interdis Interdis
<b>International</b> 国际的；国际通用的	Int Int
<b>Interpretation</b> 口译	Intp Intp
<b>Islam in the Modern World</b> 现代世界的伊斯兰教	IMW IMW
<b>Japanese</b> 日本人；日语/日本（人）的；日语的	Jap Jap
<b>Journalism</b> 新闻业，新闻工作；报章杂志	J J
<b>Laboratory</b> 实验室，研究室	Lab Lab
<b>Language/Languages</b> 语言；语言文字/语系	Lang Lang
<b>Latin</b> 拉丁语；拉丁语的	L L
<b>Law</b> 法律	Law Law L where an international convention exists 在国际通用的情况下可用 L

<b>Legal</b> 法律的	Leg Leg
<b>Letters</b> 信；字母；	Litt Litt
<b>Liberal</b> 自由的	Lib Lib
<b>Liberal Arts</b> 大学文科	LA LA
<b>Library</b> 图书馆	Library Library
<b>Linguistics</b> 语言学	Ling Ling
<b>Literature</b> 文学	Lit Lit
<b>Management</b> 管理	Mgt Mgt
<b>Manufacturing</b> 制造；制造业	Manuf Manuf
<b>Marketing</b> 市场营销	Mktg Mktg
<b>Materials</b> 材料	Mat Mat
<b>Mathematics</b> 数学	Math Math
<b>Mechanical</b> 机械的；力学的；	Mech Mech
<b>Mechatronics</b> 机电一体化；机械电子学	Mechatronics Mechatronics
<b>Media</b> 媒体	Media Media
<b>Medicine</b> 药；医学；内科；	M M
<b>Metallurgical/Metallurgy</b> 冶金学的/冶金学	Met Met

<b>Methods</b> 研究方法	Mth Mth
<b>Middle Eastern</b> 中东的	ME ME
<b>Military</b> 军事的；军人的；	Mil Mil
<b>Migration</b> 迁移；移民；移动	Mig Mig
<b>Museum</b> 博物馆	Musm Musm
<b>Music</b> 音乐学	Mus Mus
<b>National</b> 国家的；国民的；民族的；国立的	Nat Nat
<b>Natural</b> 天然的；自然的	Natur Natur
<b>Neuroscience</b> 神经系统科学	Neurosci Neurosci
<b>New Media Arts</b> 新媒体艺术	NMA NMA
<b>Nuclear</b> 原子能的；细胞核的；中心的；原子核的	Nuc Nuc
<b>Nursing</b> 护理学	Nsg Nsg
<b>Obstetrics</b> 产科学	Ob Ob
<b>Ocean</b> 海洋	O O
<b>Outreach</b> 外展服务	Outreach Outreach
<b>Pacific</b> 太平洋的；太平洋	Pac Pac

<b>Participatory</b> 参与式	Par Par
<b>Performance</b> 性能；绩效；表演；执行	Perf Perf
<b>Pharmacy</b> 药剂学	Pharma Pharma
<b>Philosophy</b> 哲学	Phil or Ph Phil 或 Ph
<b>Photonics</b> 光子学	Photonics Photonics
<b>Physiotherapy</b> 物理治疗学	Physio Physio
<b>Policing</b> 警务	Policing Policing
<b>Policy</b> 政策	Pol Pol
<b>Politics</b> 政治学	P P
<b>Population</b> 人口	Popln Popln
<b>Practice</b> 实践；练习；惯例	Prac Prac
<b>Professional</b> 专业的；职业的；	Prof Prof
<b>Project</b> 工程；方案；计划；事业；项目； 专题研究；	Proj Proj
<b>Psychology/Psychological</b> 心理学/心理学的	Psych Psych
<b>Public</b> 公众的；政府的；公用的；公立的	Pub Pub 'P' where an international convention exists 在国际通用的情况下可用“P”
<b>Radiology</b> 放射学	Rad Rad

<b>Regulatory</b> 管理的；控制的；调整的	Reg Reg
<b>Relations</b> 关系；交往；事务	R R
<b>Research</b> 研究；调查	Res Res
<b>Resource</b> 资源，财力；	Rsc Rsc
<b>Risk</b> 风险；危险；	Rsk Rsk
<b>Science/Sciences</b> 科学	Sc Sc
<b>Security</b> 安全；保证；证券；	Sec Sec
<b>Security analysis</b> 安全分析；证券分析	SecAnalysis SecAnalysis
<b>Social</b> 社会的；交际的；	Soc Soc
<b>Semiconductor</b> 半导体	Semicond Semicond
<b>Software</b> 软件	Soft Soft
<b>South East Asian</b> 东南亚的	SEA SEA
<b>Special</b> 特别的；重要的；	Spec Spec
<b>Sport</b> 运动	Sport Sport
<b>Statistics</b> 统计学	Stats Stats
<b>Strategic</b> 战略上的，战略的；关键的；	Strat Strat
<b>Studies</b> 研究	St St

<b>Surgery</b> 外科学	S S
<b>Sustainable/Sustainability</b> 可持续的/可持续性	Sust Sust
<b>Systems</b> 制度	Sys Sys
<b>Teaching</b> 教学	Teach Teach
<b>Teaching English as a Second Language</b> 英语作为第二语言教学	TESOL TESOL
<b>Techniques</b> 技术	Ts Ts
<b>Technology</b> 技术；工艺；术语	Tech Tech
<b>Theology</b> 神学	Th Th
<b>Theory</b> 理论；原理；学说	T T
<b>Tourism</b> 旅游业	Tour Tour
<b>Trade</b> 贸易	Tde Tde
<b>Translation</b> 翻译	Trans Trans
<b>Veterinary</b> 兽医的；兽医	Vet Vet
<b>Visual</b> 视觉的，视力的；	V V
<b>Web</b> 网络	Web Web
<b>Writing</b> 书写；写作技能；	W W

<b>Work</b> 工作；[物] 功；产品；操作；职业；行为；工厂；文学、音乐或艺术作品	<b>Wrk</b> <b>Wrk</b>
---	--------------------------

**Table 4: Approved Exceptions to Tables 2 and 3 on the basis of international standards**

表 4：在国际标准的基础上批准的表 2 和表 3 的例外情况

<b>Degree</b> 学位	<b>Approved Exception</b> 被批准的例外情况
Bachelor of Laws 法学学士	LLB LLB
Master of Laws 法学硕士	LLM LLM
Juris Doctor 法学博士	JD JD
Doctor of Juridical Science 法理博士	SJD SJD
Medicinae ac Chirurgiae Doctoranda 医学与外科博士	MChD MChD

Translated on 28 February 2020

Source [https://policies.anu.edu.au/ppi/document/ANUP\\_006804](https://policies.anu.edu.au/ppi/document/ANUP_006804)